
Forældrebestyrelses møde den 30/9-2020 

 

Til stede:  Christina, Anne-Marie, Helle, Lene, Anja, Stina, Kirsten, Henrik 

Fravær: Sabina, Astrid 

 

Dagsorden 

1.  Nyt fra Lomborg børnehus 
a) Vuggestuen 
b) Børnehaven 
 

Fortalt om høstuge, tankerne bag og børnenes energi disse 
dage. 
 
 

2.  Nyt fra forældrebestyrelse 
a) Vuggestuen  

b) Børnehaven 
 

b) forældrene oplever at der er en del forældre der ikke 
vasker fingre selv eller på deres børn. Hvordan kan vi ændre 
det? 
Nudging er måske en løsning. 
 

3. Informationer fra kontoret  

a) Økonomi  

b) Børnetal  

c) Personalenyt  

d) Andet 
 

a) Vi har en fin økonomi, som gør at vi kan placere flere 
personale i ydretimer. Dette vil vi sætte i værk hurtigst muligt 
Det betyder også at vi vil sætte en del af de projekter i gang 
som vi har omkring legeplads for vuggestuen og 
børnehaven. 
 
b) 15 Mumibørn 48 børnehavebørn 
c) Vi har valgt at få en vikar for at sikre os ved sygdom og 
for at flest muligt personale kan få ferie i uge 42. 
 
d) Der har været kommunalt tilsyn. Dette er 2 uanmeldte 
besøg, som munder ud i en samtale med Henrik og en 
rapport. Som noget nyt vil kvalitetsrapport/tilsynsrapport 
blive offentligt tilgængeligt.   
 

4. Opfølgning fra sidst   
  

- Snak om at mange børn ikke har smidt deres ble som 3 år. 
Forslag at der kommer noget skriv om det til forældrene som 
starter i børnehave. Det kunne f.eks. være i et velkomstbrev, 
uden at det er en løftet pegefinger. Samt noget materiale 
som kan inspirere forældrene. 
 

5. Et par forældre har henvendt sig 
om at få gendrøftet emnet 
”formiddagsmad/små måltider i 
løbet af dagen”. 
Dette på baggrund af at nogle 
børnehavebørn kan komme til at 
gå længe uden mad og de siger 
måske ikke selv til at de er 
sultne. 
 

- Mellemmåltider har været vendt. 
Forældrebestyrelsen oplever at det er godt at der er 
gnavegrønt.  
Der er en afvejning af at der er gnavegrønt tidlig formiddag 
og tidlig frokost, samt den tid der ville gå fra aktiviteter, hvis 
et større formiddagsmåltid skulle indføres. 
Personalet vil altid tage hensyn til børns særlige behov. 

6. Velkomst til nye børn i 
børnehuset (både kendte og nye 
forældre) 
 

Der bliver sendt et velkomstbrev ud på eboks, sammen med 
en intro til hverdagens rytme. Der har været et par tilfælde af 
at dette ikke er sket, hvilket er beklageligt og vil blive rettet 
op på. 
 

7. Vask af legetøj 
 

Legetøj bliver i øjeblikket vasket 2 gange i vuggestuen, og 1 
gang i børnehaven om ugen. 
Udenfor bliver legetøjet ikke vasket pt. Da det vurderet at 
regn klarer det. Der vil dog blive vasket cykel håndtag en 
gang imellem. 



8. Beskidte bleer/numser 
Der har været en forældre som 
har kontaktet Anna-Marie fordi 
de har oplevet at deres barn 
havde afføring i underbukserne 
og meget rød numse. 
 
 

- Børnehuset tager det alvorligt, og ønsker at forældrene 
skal kontakte personalet, når det sker. Så personalet kan 
tage ved lære og have en særlig opmærksomhed på dette 
barn.  

9. Sprit ved låge - Der er købt dispenser så dette kan laves. Der er dog 
udfordringer omkring at få det fjernet og sat op igen.  
Der vil blive lavet en forsøgsordning med at sætte en op ved 
hegn. 
Der er snak om det hærværk som har været på børnehusets 
legeplads og derfor vurderes det at det ikke pt er 
hensigtsmæssigt at sprit står ude udenfor børnehusets 
åbningstimer. 
 

10. Evaluering af forældremøde Godt besøgt, tidspunktet var fint da putning mm. gjorde det 
lettere. Video mm fint. Godt med et stramt program. 
 

11. Konstituering af bestyrelsen Anne- Marie er valgt som formand 
Anja er valgt til næstformand 
 

12. Evt. Lys på p-plads Byfornyelsen regner vi med snart bliver sat i gang, Det vil 
også medføre bedre belysning. 
 

 

 

 

 


